
Protokół Nr VI/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 4 marca 2011 roku 
 

Otwarcia obrad VI sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co daje możliwość podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Nikodema Jawora. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku uchwał jn: 

1. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy na 2012 
rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

2. Uchwała  zmieniająca uchwałę własną Nr III/13/2010 z dnia 30 grudnia 2010 roku               
w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 

           Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach    
           pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 
oraz w porządku obrad powinno być uchwała zmieniająca własną w sprawie powołania Rady 
Społecznej MGOZ, w projekcie uchwały jest prawidłowy zapis. 
Proponuję wprowadzić uchwały jako punkty 21 i 22. 
Głosowanie 
14 głosów - za 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr III/10/2010 z dnia 30 grudnia 2010 roku  w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr LII/433/2010 z dnia 10 listopada 2010 roku w 

sprawie określenia wysokości opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
9. Uchwała w sprawie inkasa  podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 
10. Uchwała w sprawie zmian w Statucie Gminy Sędziszów. 
11. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej MGOZ w Sędziszowie. 
12. Sprawozdanie z działalności SPEC Spółka z o.o. 
13. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do Rady 

Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. 
14. Uchwała w sprawie trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 
15. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami pożytku publicznego za 2010 rok. 
16. Sprawozdanie z realizacji Programu przeciwdziałania Narkomanii za 2010 rok. 
17. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2010 rok.  
18. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 



19. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Sędziszów na 
lata 2011 – 2020. 

20. Informacja za 2010 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Sędziszów. 

21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy na 2012 
rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

22. Uchwała  zmieniająca uchwałę własną Nr III/13/2010 z dnia 30 grudnia 2010 roku               
w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 

           Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach    
           pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

23. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
24. Wolne wnioski i dyskusja. 
25. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 

      14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14. głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym ( materiał stanowi załącznik do 
protokołu). 
Następnie podziękował w imieniu samorządu, swoim, Rady Miejskiej i Urzędu Sołtysom 
którzy nie zostali wybrani na następną kadencję. Podkreślił że praca społeczna nie jest łatwa, 
rodzi wiele problemów, każdy z Was wkładał w nią wiele serca na miarę swoich możliwości. 
Burmistrz wspólnie z Przewodniczącym wręczyli dyplomy i upominki odchodzącym 
sołtysom. 
Następnie przedstawił wszystkich nowo wybranych sołtysów na nową kadencję. 
Ad. 6 
Radnai B. Wójcik 
- zapytała dlaczego mieszkańcy domków jednorodzinnych przy SEFAKO nie otrzymali 
odpowiedzi na pisma z 2010 roku z 20 czerwca i 20 września dotyczące protestu w sprawie 
działalności firmy FLUID. Gdzie firma jest zarejestrowana w Sędziszowie czy w Krakowie? 
Czy na dziś mają już pozwolenie na rozbudowę zakładu? 
Radny  D. Juszczyk 
- dwa dni temu wpłynęło następne pismo mieszkańców, proszą o zorganizowanie spotkania w 
tym temacie, 
- ponawiam prośbę o przejście dla pieszych na ul. Przemysłowej na wysokości posesji p. 
Molenda, to które jest teraz zapewnia niezbyt dobrą widoczność. 
Radny J. Strzelec 
- czy są prowadzone rozmowy z Fundacją z Uśmiechem w sprawie prowadzenia szkoły i czy 
jest już umowa? 
Radny J. Sroka 
- drga powiatowa Tarnawa na odcinku Sędziszów – Gródek – Tarnawa, firma kanalizacyjna 
wysypuje kamień zajmujęc jezdnie do połowy i stwarza niebezpieczeństwo w ruchu 
drogowym, proszę zwrócić uwagę aby posprzątali. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 



- mieszkańcy proszą aby drogę między ul. Działkową do przejazdu wyrównać przynajmniej 
tłuczniem. 
Radny Z. Gładki 
- czy na rów w Łowinii ma jeszcze gwarancję, obrywają się przyczółki przy przepuście, 
- czy gałąź zwisającą nad drogą od Pawłowic wreszcie ktoś obetnie, 
- poprosił o podcięcie drzew przy drodze w Pawłowicach dojazd do Fermy, 
- proszę rozważyć możliwość zamontowania lustra od strony Fermy. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy pytają czy p. Ostrowski już uruchomił zakład i czy płaci podatki? Z tego co 
słyszeliśmy miał być sprzedany, ostatnio tam wznowiono działalność. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę zmieniającą uchwałę Nr III/10/2010 z dnia 30 grudnia 2010 roku w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr VI/34/2011 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  zmieniająca uchwałę Nr LII/433/2010 z dnia 10 listopada 2010 roku w 
sprawie określenia wysokości opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Dotyczy zmiany stałych inkasentów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                               uchwała Nr VI/35/2011 
Ad. 9 
- przedstawił uchwałę  w sprawie inkasa  podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 
Wyznaczenie inkasentów imiennie. 
Głosowanie 
15 głosów – za                               uchwała Nr VI/36/2011 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie zmian w Statucie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                             uchwała Nr VI/37/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały zmieniającej w sprawie powołania Rady Społecznej MGOZ. 
Głosowanie 
13 głosów – za                    uchwała Nr VI/38/2011 
Ad. 12 
Pan S. Długosz 
- przedstawił pisemne sprawozdanie z działalności SPEC Spółka z o.o. dodał że lata 2008 – 
10 to kolejny okres rozwoju. Majątek trwały Spółki wzrósł 3,5 razy i na koniec grudnia 
wynosił 7mln i nadal trwają inwestycje. Ceny za ciepło są bardzo rozsądne w porównaniu z 
rynkiem w naszym województwie. U nas cena za 1 GJ wynosi 29,10zł sytuuje nas to na 
jednym z najniższych poziomie uwzględniającym aspekt społeczny, zysk na kapitał 
zakładowy i wydatki na inwestycje. Nastąpił również wzrost sprzedaży ciepła co wskazuje na 
wzrost liczby odbiorów. Prowadzono inwestycję finansowaną z Funduszu Norweskiego, 
wykonano modernizację kotłowni, sieci i wymienniki ciepła na Oś. Skarpa. W mojej ocenie 



Spółka zarządzana jest prawidłowo, podział kosztów optymalny, struktura zatrudnienia 
dobrana do realizowanych zadań. Proszę o przyjęcie przedstawionego sprawozdania. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Sędziszów do Rady 
Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr VI/39/2011 
Pan Burmistrz 
- dzisiaj jest dobry moment aby podziękować naszemu radcy Panu Sławomirowi Długosz. 
Przez ostatnie 8 lat gdy przypadło mi piastować funkcję Burmistrza bez współpracy z radcą 
gdy trzeba było rozwiązywać wielkie i małe problemy trudno mi wyobrazić sobie moją pracę 
bez wsparcia i pomoc radcy w rozwiązywaniu wielu problemów przy realizacji tak wielkich 
inwestycji. Wiele było spraw skomplikowanych jak budowa kompleksu, tworzenie spółki 
ciepłowniczej SPEC, kanalizacja. Wielki udział w rozwiązywaniu tych spraw jest p. Słąwka. 
Gminy zazdroszczą nam takiego radcy prawnego, zawsze jest dla nas wsparciem w 
codziennej pracy. 
Pan S. Długosz – Radca prawny 
- podziękował Burmistrzowi za miłe słowa, nie zawsze dało się wszystko realizować tak 
jakbyśmy chcieli. Deklaruję jeszcze bardziej pracować, utożsamiam się z tą gminą bardziej 
niż z Kielcami gdzie mieszkam. Muszę podziękować Pani Sekretarz za kontakt bo to dzięki 
Niej znalazłem się w Sędziszowie. 
Pani Sekretarz 
- poprzedniczka p. Długosza z dnia na dzień podziękowała nam za pracę i zostaliśmy bez 
radcy prawnego. Zadzwoniłam do Izby Radców z pytaniem czy nie mają kogoś kto mógłby 
u8 nas pracować. Otrzymałam kontakt do p. Sławka, zadzwoniłam i tak znalazł się u nas. 
Pan S. Łazarski 
- zapytał czy to się przekłada na miernik kapitałowy? 
Pan S. Długosz 
- jestem usatysfakcjonowany. 
Pan S. Łazarski 
- w 2005r gdy mieliśmy problemy z ciepłem jednym z wątpiących i sceptycznie 
podchodziłem do zmian. Okazało się, że myliliśmy się i wypada tylko Prezesowi 
podziękować za bardzo dobrą współpracę. 
Pan Burmistrz 
- podziękował Prezesowi SPEC p. Andrzejowi Kluczka za współpracę z gminą, rozwiązanie 
problemów z ciepłem z którymi borykaliśmy się  a muszę przyznać że nie znając Prezesa 
postawiłem na niego w ciemno i  okazało się że trafnie. 
Pan A. Kluczka Prezes SPEC 
- podziękował za ciepłe słowa pod jego adresem, muszę podkreślić że  rozwój spółki 
zawdzięcza się nie tylko mnie ale całej mojej niewielkiej załodze. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie trybu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 
Głosowanie 
14 głosów –za                         uchwała Nr VI/40/2011 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami pożytku publicznego za 2010 rok. 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał sprawozdanie z realizacji Programu  przeciwdziałania Narkomanii za 2010 rok. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2010 rok. 
Ad. 18 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok – wprowadzone 
zmiany nie naruszają deficytu. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                      uchwała Nr VI/41/2011 
Ad. 19 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Sędziszów 
na lata 2011 – 2020. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                  uchwała Nr VI/42/2011 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 20 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił informację za 2010 rok o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę 
Sędziszów. 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy na 
2012 rok środków stanowiących fundusz sołecki. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                  uchwała Nr VI/43/2011 
Ad. 22 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  zmieniająca uchwałę własną Nr III/13/2010 z dnia 30 grudnia 2010 
roku   w sprawie ustalenia wysokości  ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 
Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach ratowniczych lub szkoleniach   pożarniczych 
organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 
Pani Sekretarz 
- napisaliśmy że uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Świętokrzyskiego, Wojewoda twierdzi że nie podlega i zmiana dotyczy tylko tego punktu. 
Głosowanie 
13 glosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                        uchwała Nr VI/44/2011 
Ad. 23 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 



Pani B. Wójcik – rzeczywiście pisma wpłynęły, Wydział traktował je jako pisma w sprawie, 
która się toczy. Przychodzili przedstawiciele z Osiedla mieli przekazywane ustnie co się 
dzieje w sprawie, chociaż powinni dostać informacje na piśmie, 
- spółka jest zarejestrowana w KRS trudno powiedzieć gdzie mają miejsce działalności, 
- trwa II etap inwestycji prowadzone są związane z tym procedury w związku z decyzją 
środowiskową, pozwolenia jeszcze nie mają. 
Pan D. Juszczyk – jednym z elementów uzyskania decyzji będą konsultacje społeczne . 
Spotkanie z mieszkańcami, firmą wykonującą raport oddziaływania na środowisko i 
przedstawicielami firmy FLUID ustalono na 14 marca. 
Pan J. Strzelec – nie znam na dziś szczegółów rozmów między Fundacją a rodzicami, nie 
mamy jeszcze metryczki o wysokości subwencji na poszczególne szkoły. 
Pani A. Porębska 
- podaliśmy państwu dane za 2010 rok Pani z Fundacji była zadowolona, przeliczyłam jaka 
może być subwencja na 27 dzieci plus na oddział przedszkolny. 
Radny J. Strzelec 
- na ostatnim spotkaniu Panie też mówiły że mamy szkołę w Tarnawie, chcę wiedzieć ile to 
będzie na 27 dzieci. 
Pani A. Porębska 
- uzgodniłam z Panią Prezes , że gdy tylko dostaniemy metryczkę o subwencji przeliczymy 
faktyczną kwotę subwencji, jest to kwestia dni. Musimy wiedzieć czy na remonty coś dajemy. 
Pan Burmistrz 
- uzgodniliśmy że wydatki inwestycyjne bierzemy na siebie bo majątek jest nasz. 
Dalszy ciąg odpowiedzi: 
Pan J. Sroka – poprosiliśmy ZUK i kamień zostanie z drogi usunięty. 
Pan Z. Gładki – wystąpimy o zabezpieczenie rowu aby dalej się nie obrywał. 
- mamy pozwolenie na podcinkę drzew, 
- lustro jest potrzebne dla zjeżdżających od Fermy ale będziemy musieli to zrobić sami. 
Pan N. Jawor – jeśli funkcjonuje zakład p. Ostrowskiego tzn. że ma pozwolenie i działa 
legalnie. Każdy działający zakład daje zatrudnienie. Gdy nie było działalności wpłacano 
niewiele, teraz mieli odroczone terminy płatności z uwagi na duże zadłużenie na realizację 
inwestycji. Podatki nie były umarzane tylko odraczane. Każdemu na starcie pomagamy żeby 
później czerpać zyski. 
Radny N. Jawor 
- nie dziwię się ludziom osiedla domków że protestują przeciwko działalności  firmy FLUID, 
bo najpierw jest mały zakład a potem się rozrasta. 
Pan Burmistrz 
- patrząc na odnoszenie się do wszystkich prowadzących działalność gospodarczą to ciarki 
mnie przechodzą jeśli chodzi o nastawienie mieszkańców do przedsiębiorców. Nie 
wytwarzajmy już na wstępie takiej sytuacji żeby już na starcie negować bo to źle świadczy o 
gminie. Nie niszczmy tego bo nie będzie przedsiębiorców, można krytykować ale nie 
niszczmy wszystkich inicjatyw. Jest wiele wniosków zgłoszonych do realizacji, nie wiem co 
przeszkadza w działalności firmy jeśli jest zgodnie z procedurami prawnymi i podpisują się 
uprawnione osoby. 
Pan D. Juszczyk – musimy temat rozeznać i skonsultować z Komisją Ruchu Drogowego. 
Ad. 24 
Radny W. Tabor 
- proszę zwrócić się do PALKO o oznakowanie dojazdu do firmy bo samochody jadące do 
zakładu nocą budzą mnie bo nie wiedzą jak dojechać. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy u nas będzie pogotowie, czy są jakieś zmiany. 



Radny J. Psonak 
- robimy to co do tej pory, Jędrzejów przyjmuje nagłe przypadki, pogotowie zostało tak jak 
było. 
Pan Burmistrz 
- była druga firma z ofertą ale nie wygrała. 
Radny J. Wiencek 
- czy mam rozumieć że SP Mstyczów od 1 września przejmuje do prowadzenia Fundacja z 
uśmiechem, pozostałe do końca sierpnia mają czas na zorganizowanie się jako 
Stowarzyszenia. 
Radny N. Jawor 
- wnioskuję aby sołtysi mogli składać wnioski zaraz po interpelacjach bo później wychodzą i 
nie czekają do końca sesji z różnych względów. 
Pan Burmistrz 
- to nie jest decyzja, to Rada decyduje kiedy udzielić głosu sołtysom. 
Pani Sekretarz 
- to Rada pracuje i podejmuje decyzje, jeśli rozpocznie się wiele innych tematów 
równocześnie tonie będzie możliwości realizacji porządku. W powiecie też nie pozwalam na 
wypowiedzi dopóki Rada nie załatwi wszystkich zagadnień, chyba że jest to ktoś z zewnątrz. 
Pan J. Strzelec 
- w sprawach które nurtuję sołtysów mogą oni być zapraszani na posiedzenia Komisji stałych, 
- zapytał czyje w Mstyczowie są parkingi i pojemniki na śmieci już przepełnione, kto je ma 
wywieźć? 
- sołtys z Czepca zgłosił że w 2 domach nie ma energii elektrycznej, osoba zgłaszająca 
twierdzi że jak nie rozwiążemy problemu to zainteresuje tym inne służby i media. 
Pan Burmistrz 
- jest to trudny temat, kosze ustawiliśmy w kilku miejscach, niemożliwe aby przy wszystkich 
przystankach stawiać kosze, bo tam są później różne śmieci, 
- do końca kadencji ma wejść w życie ustawa śmieciowa , każdy będzie opodatkowany to 
wtedy nie będzie podrzucał śmieci, 
- jeśli chodzi o brak energii to nie wiedzieliśmy o tym, osoba powinna się zgłosić z prośbą o 
pomoc. 
Radny N. Jawor 
- zgłaszałem starszą osobę na moim terenie która również nie ma światła i nigdy nie miała jest 
to p. Fendrych. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- na każdej wsi znajdziemy taką osobę ale najpierw trzeba poznać przyczyny. 
Radna B. Wójcik 
- czy na ostatnie pismo mieszkańców osiedla domków też nie będzie odpowiedzi. 
Pan Burmistrz 
- na ostatnie pismo jest zorganizowana dyskusja publiczna, każdy się wypowie może 
znajdziemy jakiś kompromis. 
Radna B. Wójcik 
- mieszkańcy nadal chcą otrzymać odpowiedź na pisma. 
Pan Burmistrz 
- jeśli przychodzą osoby są im udzielane wszelkie informacje, jednak uważam że krótka 
informacja co się dzieje w sprawie powinna być. 
Radna B. Wójcik 
- od października czekam na uzupełnienie odpowiedzi na moje interpelacje. 
Ad. 25 
Pan Przewodniczący zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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